



2022 年亞洲足協球會牌照申請確認書

2022 年亞洲足協球會牌照現正開放申請，請查閱以下有關申請資料。並於 2022 年 5 月 27 日提交確認書至電郵: macaufa@macau.ctm.net / 傳真 2883 0409，以確認貴 球會有興趣申請 2022 年亞洲足協球會牌照。

重要資訊：

亞洲足協球會牌照條例（2021 年版）

(<https://www.the-afc.com/documents/afc-club-licensing-regulations-2021-edition>)

亞足聯球會比賽參賽手冊（2021 年版）

(<https://www.the-afc.com/documents/entry-manual-for-afc-club-competitions-2021-edition>)

[請以正楷填寫]

球會負責人（先生/女士）：_____

球會名稱：_____

電話：_____

傳真：_____

電子郵件：_____

我在此確認球會_____有興趣申請 2022 年亞洲足協球會牌照。

主席姓名和簽名：_____

球會名稱和蓋章：_____

日期：_____

*如果您的球會是第一次申請，以下文件需要提交亞足聯批准。因此，可於 5 月 27 日前提交以下文件，謝謝。

- 球會身份證明局證記書(包括球會成員架構表)
- 球會章程（如果是協會）或組織章程大綱/章程（如果是公司）。



AFC Cup Club Licensing 2022 CONFIRMATION FORM

Please be informed that the AFC Cup Club Licensing 2022 is now open for application. Please kindly confirm your confirmation form via email: macaufa@macau.ctm.net / fax: 2883 0409 by 27 May, 2022 to express your interest in applying the AFC Cup Club Licensing 2022.

Important Information:

The AFC Club Licensing Regulations 2021

(<https://www.the-afc.com/documents/afc-club-licensing-regulations-2021-edition>)

Entry Manual for AFC Club Competitions (2021 edition)

(<https://www.the-afc.com/documents/entry-manual-for-afc-club-competitions-2021-edition>)

[Please write in capital letters]

Club Manager (Mr. / Ms.): _____

Name of Club: _____

Tel: _____

Fax: _____

Email: _____

I hereby confirm that club _____ interested to apply the AFC Cup Club Licensing 2022.

Name and Signature of President: _____

Club Name and Seal: _____

Date: _____

***If your club is applying for the first time, the below documents is required to submit to AFC for approval. Therefore, please submit the below documents by May 27, thank you.**

- Certificate of Association with the list of Members and/or Board of Directors
- Club's Statutes in case it is an Association or Memorandum/Articles of Association in case it is a company.